
Sammanträdets laglighet och beslutförhet

Kungörelsen om stadsfullmäktiges sammanträde har publicerats på stadens webbsidor 17.2.2020 och 
varje fullmäktigeledamot har tillsänts en personlig sammanträdeskallelse per e-post.

Stadsfullmäktige 24.2.2020 § 1

Förslag:
Stadsfullmäktige konstaterar
a) vilka ledamöter som är närvarande och
b) att sammanträdet är lagligt och beslutfört.
Behandling:
Ordföranden konstaterade att ledamöterna Tapani Mäkinen, Saba Ayub, Sirkka-Liisa Kähärä, Päivi Laakso,
Susanna Bruun, Sari Multala, Sveta Silvennoinen-Hiisku och Minttu Sillanpää begärt befrielse från att 
närvara vid detta sammanträde på grund av arbets-, reseförhinder eller av personliga skäl.

Istället för de ledamöter som hade förhinder var ersättarna Markus Lyyra, Jaana Heiskanen, Jari Sainio, 
Jussi Särkelä, Mikko Merelä, Otso Kivimäki, Sari Laakso och Chau Nguyen ledamöter vid detta 
sammanträde i samma ordningsföljd. 

Ordföranden konstaterade att 66 ledamöter var närvarande. 
Beslut:
Ordföranden konstaterade att sammanträdet var lagligt sammankallat, lagligt och beslutfört.
Ordföranden konstaterade följande ändringar i stadsfullmäktiges sammansättning under sammanträdet:

- under behandlingen av § 6 kl. 19.00 avlägsnade sig ledamoten Jukka Mölsä av personliga skäl och
ersättaren Mari Hynninen anlände i stället för Mölsä, varefter 66 ledamöter var närvarande.

- under behandlingen av § 7 kl. 19.25 intog ledamoten Sari Multala sin plats och ersättaren Otso 
Kivimäki flyttade över till ledamoten Sami Kanervas plats, varefter 67 ledamöter var närvarande.

- under behandlingen av § 7 kl. 21.00 avlägsnade sig ledamoten Jussi Saramo av personliga skäl 
och ersättaren Nina Pispala anlände i hans ställe. Sammanlagt 67 ledamöter var närvarande.

- under behandlingen av § 8 kl. 22.25 avlägsnade sig ledamöterna Mika Niikko och Ranbir Sodhi, 
varefter 65 ledamöter var närvarande.

-            under behandlingen av § 9 kl. 22.30 avlägsnade sig ledamöterna Lasse Norres, Antti Lindtman ja 
Juha Malmi av personliga skäl, varefter 62 ledamöter var närvarande.


